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Description : "Management and social Perspectives"  is an  academic peer-reviewed journal, 

bi-annual , free of charge and open access, it publishs  original research in English/ French/ 

Arabic languages, published since 2022 by  "Sustainable development engineering, 

university responsibility and social integration" laboratory, at faculty of Economic and 

commercial studies and management sciences-Oran2, Algeria. The journal focuses on the 

following topics: Management sciences, Management, social sciences, renewable energy, 

social responsibility, innovation. 

It welcomes original and high-quality papers that reflect sound methodologies, updated 

theoretical and empirical analyses and conform to the standards of publication in the journal. 

Our aim is to share research advances in management and social studies, we will promoting the 

publication of original, new and relevant research in our international journal, and to promote 

the exchange of scientific information between researchers, it encourages –up to date studies 

and contributes as such to the scientific development. 

All papers from researchers, academics, professionals, practitioners and students from over the 

world are very welcome in our international journal. Manuscripts have to respect the scientific 

research ethics and the intellectual property rights, and can be sent at any time for the two issues 

(in June and December), a team of arbitrators in various disciplines from national universities 

and foreign research centers which arbitrate the articles. 

The target audience of the journal is very varied: the research sector community, both nationally 

and internationally, the economic and socio-economic sector community, teachers and students 

Description : « Management and social Perspectives » est une revue académique à comité 

de lecture, semestrielle, gratuite et en libre accès, elle publiera des recherches originales en 

anglais / Français / arabe, crée en 2022 par le laboratoire « Ingénierie du développement 

durable, responsabilité universitaire et intégration sociale », à la faculté des sciences 

économiques et commerciales et des sciences de gestion-Oran2, Algérie. 

 La revue se concentre sur les sujets suivants : Management, sciences de gestion, sciences 

sociales, énergies renouvelables, responsabilité sociale, innovation….. 

Il accueillera des articles originaux et de haute qualité qui reflèteront des méthodologies solides, 

des analyses théoriques et empiriques mises à jour et se conforment aux normes de publication 

dans la revue. 

Notre objectif est de partager les avancées de la recherche en gestion et pratiques managériales 

et en études sociales, nous encouragerons la publication de recherches originales, nouvelles et 

pertinentes dans notre revue internationale, et de promouvoir l’échange d’informations 

scientifiques entre les chercheurs, il encourage les études à jour et contribue en tant que tel au 

développement scientifique. 

Tous les articles de chercheurs, d’universitaires, de professionnels, de praticiens et d’étudiants 

du monde entier sont les bienvenus dans notre revue internationale. Les manuscrits doivent 

respecter l’éthique de la recherche scientifique et les droits de propriété intellectuelle, et peuvent 

être envoyés à tout moment pour les deux numéros (en juin et décembre), une équipe 

d’évaluateurs dans diverses disciplines d’universités nationales et de centres de recherche 

étrangers qui évaluent les articles. 

Le public cible de la revue est très varié : la communauté du secteur de la recherche, tant au 

niveau national qu’international, la communauté du secteur économique et socio-économique, 

les enseignants et les étudiants. 
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